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För medlemmar och andra intresserade
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Agenda
• Vad har vi gjort hittills – Eva
• Hur ser processen ut? - Hans
• Nuläge - Sven
• Ekonomi - Ansökan till Jordbruksverket – Hans-Olof 
• Slutdatum för nya medlemmar - Hans
• Karta över oanslutna hushåll - Hans
• Fler medlemmar? - Kjell 
• Övriga frågor

– Diskussionsforum - Sven
– Skyltar - Kjell

• Fika

• Johan Sandmark – Varberg Energi 
– Bredband 90% till 2020
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Vad har vi gjort hittills?

• Styrelsen 
Sven ordförande, Kjell, Thomas, Hans-Olof kassör, Eva
sekreterare, Carina, Stefan
Claes, Hans vice ordförande, Tommy, Ingemar 

• Styrelsemöte hålls ca en gång per månad, med 
arbetsmöten och uppgifter att utföra däremellan
Registrering av styrelse genom Bolagsverket
Momsregistrering av föreningen till Skatteverket
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Vad har vi gjort hittills?

Medlemmar (från 123 till 222 - i behov av 300+)
• Hemsida Facebook       Skyltar       

Utskick via mail och Markbladet  
• Radio Sjuhärad          Uppmaning till       2  

• Svårighet att etablera förteckning över hushåll och mantalsskrivna

Underlag för ansökningar för stöd och bidrag
• Karta med nätsträckning, budget, tidplan, ansvarsområden 
• Ansökan till Jordbruksverket; villkorsuppfyllelser
• Undersöker andra möjligheter till stöd och bidrag
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Vad har vi gjort hittills?

• Deltar i externa möten och regional 
bredbandskonferens

• Kontakter med 
– Närliggande föreningar
– Marks kommun
– Grävare
– Operatörer
– Blivande samarbetspartners
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Hur ser processen ut?

NB. Observera att tidskalan är ungefärlig

Förprojektering

Ansökan JV

2015 2016 2017 2018 ff

Medlemsrekrytering

Markupplåtelseavtal

Anslutningsavtal

Projektering
Upphandling

nät
Genomförande:

Inköp, grävning mm

Fibernätet i drift

Sista medlemsansökan tas emot

Driftsättning

(medlemsmöten)

Upphandling
operatör
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Nuläge mm

• Presentation av projekteringskarta och hur 
vi kommit fram till nuvarande förläggning

• Förprojektering - Projektering
• Markupplåtelseavtal 

– Varför behövs de och vad kommer de att 
innehålla?

• Anslutningsavtal
– Varför behövs de och vad kommer de att 

innehålla?
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Ansökan till Jordbruksverket

• Ekonomi
• Vi bedömer att vi uppfyller alla viktiga kriterier 

utom en:
• 85% anslutna hushåll (folkbokförda) i 

upptagningsområdet ger maxpoäng för stöd från 
Jordbruksverket

• F n finns 222 medlemmar (238 fastigheter)

• 85% = 309 anslutna hushåll
• Därför är medlemsrekrytering viktigast just nu!
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Slutdatum för nya medlemmar 

• Bidragen är kopplade till antalet medlemmar i ansökan

• Ingen skall känna sig tvingad att ansluta sig – det står 
var och en fritt!

• Målsättning att alla skall känna till fiberföreningen – och 
helst aktivt tackat ja eller nej

• När slutdatum passerats så antas troligen inga 
medlemmar förrän det gynnar befintliga medlemmar 
(som stadgarna föreskriver)
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Karta över oanslutna hushåll

• Baserat på folkbokförda personer i Istorp-Öxnevalla har 
styrelsen tagit fram en lista på oanslutna hushåll

• För att enkelt illustrera och hjälpa till med 
medlemsrekrytering kan denna användas

• Bör användas med ett visst mått av försiktighet eftersom 
den inte kommer att vara 100% korrekt i alla avseenden

• Kartan publiceras ej på hemsidan för att undvika att 
någon som inte vill eller kan vara medlem i föreningen 
skall känna sig utpekad eller uthängd

• Länk till kartan kan mailas ut till medlemmar
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Fler medlemmar ?

• Styrelsen har på många olika sätt försökt skapa 
intresse för medlemsskap i föreningen
– Annonsering
– Hemsida
– Radio
– Personliga möten
– etc

• Hur kommer vi vidare?
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Fler medlemmar ?

• Antag följande:
– 333 medlemmar 
– 10Mkr investeringskostnad
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Fler medlemmar ?

• Om du blir medlem nu innan slutdatum:

– 30000 kr i investering
– Bidrag och stöd:
– 40% från Jordbruksverket 

(hela investeringskostnaden är inte bidragsberättigad)

– 7000kr Sparbanken
– Anslutningskostnad bör kunna hamna någonstans mellan 

12000-16000kr
– Vi har goda förutsättningar för grävning/plöjning
– Slutkostnaden är mycket beroende av antalet medlemmar – ju 

fler desto billigare 
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Fler medlemmar ?

• Om du ansöker om medlemskap senare:
– Alla medlemmar äger en del av anläggningen, totalt värde 10Mkr
– En ny medlem köper in sig på en del av anläggningen
– En andel i anläggningen = 10Mkr/333 andelar = 30000kr 
– Inga bidrag eller stöd fås. Det som tillkommer är:

• Etablering av maskiner
• Grävning
• Blåsning av fiber från kopplingsskåp till fastigheten 
• Anslutning av fiber i kopplingsskåp och mediabox hos kunden
• Mediabox

– Anslutningskostnad bör hamna någonstans mellan 35000-
45000kr (kan bli högre om anslutningssträckan är lång och 
komplicerad)

– Samordning med flera andra fastigheter sker vilket ger väntetid
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Fler medlemmar ?

• Hur kommer vi vidare?

• Kan vi hjälpas åt?
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Övriga frågor

• Skyltar
– Föreningens skyltar försvinner från området – det är lite synd 

eftersom de inte är gratis. De står placerade på Trafikverkets 
mark. Det tar även tid att sätta upp dem igen. Vad anser mötet 
att vi skall göra?

• Diskussionsforum
– Årsmötet i våras efterlyste ett diskussionsforum som Christopher 

Thorsson lade upp via hemsidan. Man kan säga att intresset för 
detta forum varit tämligen milt och att diskusioner om fiber verkar 
istället föras i andra forum. Styrelsen överväger därför att 
avveckla diskussionsforumet. Finns det synpunkter på det?

• Andra frågor?
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Fika

• 15 minuter
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Johan Sandmark – Varberg Energi 

• Bredband - 90% till 2020


